



**CCPB SRL**

Viale Masini 36 - 40126 Bologna

Tel. 051/6089811 fax 051/254842 e-mail [ccpb@ccpb.it](mailto:ccpb@ccpb.it)

CCPB SRL, Registro Imprese BO, CF e P.IVA 02469721209, REA n. 441882, Capitale Sociale € 705.920 i.v.

**DÉPARTEMENT CERTIFICATION DU PRODUIT**  
PRODUCT CERTIFICATION BRANCH

Certificat N°  
Certificate No.

n° 02/2018/MT

Révision  
Revision No

00

CECI ATTESTE QUE LES PRODUITS  
*This is to certify that the products*

**ORGASAN, ORGAMASS, LIQUISAFE**

DE LA SOCIÉTÉ  
OF THE COMPANY

**GREEN SOLUTION**

SIEGE SOCIALE ET UNITÉ DE PRODUCTION  
REGISTERED OFFICE AND PLANT OF PRODUCTION

N° 2, Lot. B1053, Zone Industrielle, BP 784, Ait. Melloul, 80150 – Agadir, Maroc

SONT AUTORISÉS EN AGRICULTURE BIOLOGIQUE  
*Are allowed in Organic Agriculture*

*Conformément au Rég. CE N. 889/2008 – Modalités d'application du Rég. CE 834/2007  
As required by EC Reg. N. 889/2008 – Rules for the implementation of EC Reg. N. 834/2007*

*Conformément au code of federal regulations, title 7, part 205 – National Organic Program  
As required by the code of federal regulations, title 7, part 205 – National Organic Program*

Date première émission  
First issue date  
2018/05/17

Date d'expiration  
Expiration date  
2021/05/17

Date de modification  
Modification date  
----

**CCPB SRL**  
Directeur général  
General Manager  
FABRIZIO PIVA

*Le présent certificat est valable à condition que le licencié répond aux exigences des normes en vigueur et de l'accord contractuel signé avec CCPB. La validité de ce certificat est soumise à une surveillance périodique de CCPB.*

*La validité de ce certificat peut être vérifiée sur le registre des produits certifiés disponible sur [www.ccpb.it](http://www.ccpb.it). Des informations complémentaires peuvent être transmises à : CCPB SRL Viale Masini 36 – 40126 Bologna Tel. +39-051-6089811 Fax. +39-051-254842 e-mail [ccpb@ccpb.it](mailto:ccpb@ccpb.it)*

*Le certificat autorise la société à émettre des déclarations de conformité seulement pour les produits mentionnés dans le certificat.*

*Les activités effectuées par CCPB pour ce système de certification ne sont pas parmi celles assujettis à une autorisation en vertu du règlement CE 834/2007 de l'agriculture biologique. Si les intrants sont certifiés pour le marché italien, le licencié ne doit pas communiquer la certification dans la documentation technique et commerciale du produit ou de l'emballage ou avec d'autres formes de communication.*

*This certificate is valid on condition that the licensee fulfils the requirements of the applicable standard and of the contractual agreement signed with CCPB. The validity of this certificate is subjected to periodical surveillance of CCPB.*

*The validity of this certificate can be verified on the register of certified products available on [www.ccpb.it](http://www.ccpb.it); further informations can be forwarded to: CCPB SRL Viale Masini 36 – 40126 Bologna Tel. +39-051-6089811 Fax. +39-051-254842 e-mail [ccpb@ccpb.it](mailto:ccpb@ccpb.it).*

*The certificate authorizes the company to issue declarations of conformity only for the products listed in the certificate.*

*The activities carried out by CCPB for this certification scheme are not among those subject to authorization under EC Regulation 834/2007 on organic agriculture. If the technical means are certified for the Italian market, the Licensee shall not communicate the certification in the technical and commercial documentation of the product or packaging or whit other forms of communication.*